



Kurzprofil / Short Version



Boris ist Speaker, (Unternehmens-) Berater und Dozent für regenerative und nachhaltige Themen. Mit seinem Wirken setzt er sich für regenerative Initiativen und Unternehmen ein und bringt diese über motivierende Reden und Workshops in die Kraft.

Boris is keynote speaker, (business) consultant and lecturer for regenerative and sustainable topics. He is committed to regenerative initiatives and companies and brings them to power through motivational speeches and workshops.

Lange Version / Long Version



Boris ist Speaker, (Unternehmens-) Berater und Dozent für regenerative und nachhaltige Themen. Mit seinem Wirken setzt er sich für regenerative Initiativen und Unternehmen ein und bringt diese über motivierende Reden und Workshops in die Kraft. Er hat einen M.Sc. in Nachhaltigkeitswissenschaften und ist Mitglied des jungen deutschen Club of Rome, dem TT30. Zudem lebt er teilweise schon seine Realutopie: in seinem Energie- und wasserautarken Tiny House

Boris is a speaker, (business) consultant and lecturer for regenerative and sustainable topics. With his work, he advocates for regenerative initiatives and companies and brings them to power through motivational speeches and workshops. He has an M.Sc. in Sustainability Science and is a member of the young German Club of Rome, the TT30. In addition, he is already partly living his real utopia: in his energy and water self-sufficient Tiny House